

Terms of Service

Welcome to **IMAGYNEX LLC**. By using any of our services, platforms, websites, or products, you fully and irrevocably agree to all terms and conditions stated in this document.

1. Definitions

"Company" refers to **IMAGYNEX LLC**.

"Client" refers to any individual or legal entity using the Company's services.

"Services" refers to all digital, creative, technical, and consulting services provided by the Company.

2. Scope

These terms apply to all users and clients without exception and constitute a legally binding agreement.

3. Legal Acceptance

By using the services, you acknowledge that you have read, understood, and fully accepted these terms.

4. Payment Policy

All payments must be made 100% in advance before any work begins.

No refunds shall be issued under any circumstances after payment.

All payments are final and non-disputable.

5. Service Execution

The Company shall begin service execution only after full payment confirmation.

Delivery timelines are estimated unless otherwise agreed in writing.

6. Intellectual Property

All deliverables remain the property of the Company until full payment is received.

Upon delivery, usage rights are transferred to the Client only for the agreed project scope.

7. Limitation of Liability

The Company shall not be liable for any direct or indirect damages resulting from the use of its services.

8. Termination

The Company reserves the right to terminate any service due to misuse or violation of these terms without refund.

9. Amendments

The Company reserves the right to modify these terms at any time without prior notice.

10. Governing Law

This policy shall be governed by and interpreted in accordance with the laws of the United States of America.



شروط الخدمة

مرحبًا بكم في إماجينكس ذ.م.م. باستخدامك لأي من خدماتنا أو منصاتنا أو مواقعنا أو منتجاتنا، فإنك توافق بشكل كامل ونهائي على جميع الشروط والأحكام الواردة في هذه الوثيقة.

1. التعريفات

تشير "الشركة" إلى إماجينكس ذ.م.م.
تشير "العميل" إلى أي شخص طبيعي أو اعتباري يستخدم خدمات الشركة.
تشير "الخدمات" إلى جميع الخدمات الرقمية، الإبداعية، التقنية، والاستشارية التي تقدمها الشركة.

2. نطاق التطبيق

تطبق هذه الشروط على جميع المستخدمين والعملاء دون استثناء، وتشكل اتفاقًا قانونيًا ملزمًا.

3. القبول القانوني

باستخدامك للخدمات، فإنك تقرر أنك قرأت وفهمت ووافقت على هذه الشروط بشكل كامل ونهائي وغير قابل للإلغاء.

4. سياسة الدفع

جميع المدفوعات تتم بنسبة 100% مقدمًا قبل بدء أي عمل.
لا يوجد أي استرجاع مالي تحت أي ظرف بعد إتمام الدفع.
جميع المدفوعات تعتبر نهائية وغير قابلة للنزاع أو الإلغاء.

5. تنفيذ الخدمة

تبدأ الشركة بتنفيذ الخدمة فقط بعد تأكيد الدفع الكامل.
مدة التنفيذ تقديرية وغير ملزمة بزمان ثابت إلا إذا تم الاتفاق كتابيًا.

6. الملكية الفكرية

جميع الأعمال، التصميم، الأكواد، الملفات، والمخرجات تبقى ملكًا للشركة حتى يتم سداد المبلغ كاملاً.
بعد التسليم، تنتقل حقوق الاستخدام للعميل فقط ضمن حدود المشروع المتفق عليه.

7. حدود المسؤولية

لا تتحمل الشركة أي مسؤولية عن أي خسائر مباشرة أو غير مباشرة ناتجة عن استخدام الخدمات.

8. الإنهاء

يحق للشركة إنهاء أي خدمة في حال إساءة الاستخدام أو مخالفة الشروط دون أي التزام باسترجاع المبالغ.

9. التعديلات

تحتفظ الشركة بحق تعديل هذه الشروط في أي وقت دون إشعار مسبق.

10. القانون الحاكم

تخضع هذه السياسة وتُفسَّر وفق قوانين الولايات المتحدة الأمريكية.

تخضع جميع السياسات والشروط لقوانين الولايات المتحدة الأمريكية.
ويكون الاختصاص القضائي الحصري للمحاكم المختصة داخل الولايات المتحدة.

131 شارع كونتيننتال، جناح 305، نيويورك، 19713، الولايات المتحدة الأمريكية

www.imagynex.com | info@imagynex.com | +1 (302) 66 20000

